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Rada Gminy Cmolas 

Protokół nr VIII/2024 
z VIII sesji Rady Gminy Cmolas IX kadencji 

- posiedzenie z dnia 30 grudnia 2024 r. 

VIII Sesja w dniu 30 grudnia 2024 r. 

Obrady rozpoczęto 30 grudnia 2024 r. o godz. 15:30, a zakończono o godz. 17:03 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków Rady i zaproszeni goście według załączonej listy 

obecności. 

Obecni radni: Sylwester Czajkowski, Krzysztof Czachor, Ewelina Nowicka, Andrzej Gul, 

Katarzyna Jędrzejowska, Teresa Krzysztofińska, Krzysztof Książek, Krzysztof Łagoda, 

Stanisław Siębor, Michał Szczepanek, Anna Tworz, Andrzej Zagroba, Waldemar Zieliński. 

Nieobecni: Piotr Maciąg, Magdalena Szpyt. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Cmolas – Andrzej Zagroba, wypowiadając 

formułę: „Otwieram ósmą sesję Rady Gminy Cmolas” i po przywitaniu stwierdził quorum 

i prawomocność obrad oraz fakt sporządzenia protokołu z poprzedniego posiedzenia, który był 

wyłożony do wglądu, został prawidłowo opublikowany i nie wniesiono do niego uwag. 

Przewodniczący przedstawił porządek obrad sesji, który Radni otrzymali wraz 

z zawiadomieniem o sesji: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności oraz stwierdzenie faktu sporządzenia 

protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

2. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

3. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Cmolas na lata 2025-2036 (projekt 

Nr 1). 

4. Uchwalenie budżetu gminy Cmolas na rok 2025:  

a) przedstawienie projektu uchwały budżetowej (projekt Nr 2), 

b) odczytanie opinii Komisji Rozwoju Gospodarczego,  

c) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

d) dyskusja nad projektem budżetu, ewentualnie nad wniesionymi poprawkami, 

e) podjęcie uchwały w sprawie budżetu gminy Cmolas na 2025 r. 

5. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 

a) w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy 

Cmolas na lata 2024–2030 (projekt Nr 3), 

b) w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Cmolas na lata 2024-

2035 (projekt Nr 4), 

c) w sprawie wprowadzenia zmian budżetu gminy Cmolas na 2024 r. (projekt nr 5). 

6. Wnioski do Rady i informacje. 

7. Zamkniecie sesji.    

 

Po przedstawieniu porządku obrad przewodniczący zapytał, czy są wnioski lub uwagi do 

przedstawionego porządku obrad.  

Wójt Gminy Cmolas Bernadetta Wolak-Posłuszny złożyła wniosek o poszerzenie porządku 

obrad o projekt nr 6 w sprawie zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego sfinansowania w 2025r. 

opracowania projektowego. 

Głosowano wniosek w sprawie: wniosek Wójta Gminy Cmolas o poszerzenie porządku 

obrad o projekt nr 6 

Wyniki głosowania 
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ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13): Sylwester Czajkowski, Ewelina Nowicka, Krzysztof Czachor, Andrzej Gul, 

Katarzyna Jędrzejowska, Teresa Krzysztofińska, Krzysztof Książek, Krzysztof Łagoda, 

Stanisław Siębor, Michał Szczepanek, Anna Tworz, Andrzej Zagroba, Waldemar Zieliński 

NIEOBECNI (2): Piotr Maciąg, Magdalena Szpyt 

Przewodniczący ogłosił, że projekt będzie rozpatrywany w punkcie 5 lit. d. 

 

Ad. 2. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

Wójt Gminy Cmolas Bernadetta Wolak-Posłuszny podsumowała pierwszy okres swojej 

działalności jako Wójt Gminy Cmolas. Pani Wójt przedstawiła zrealizowane inwestycje w 

roku bieżącym, planowane inwestycje na 2025 r. oraz pozyskane na ten cel dotacje.   

Pani Wójt skierowała podziękowania za współpracę do starosty kolbuszowskiego, byłego 

wójta Eugeniusza Galka, radnych, sołtysów, pracowników gminy, dyrektorów szkół, 

jednostek podległych i zakładów budżetowych, prezesów stowarzyszeń oraz mieszkańców 

gminy. Na koniec Wójt Gminy Cmolas złożyła życzenia na Nowy Rok 2025 spełnienia 

marzeń, realizacji najważniejszych celów oraz wiele radości w codziennym życiu.  

 

Ad.3. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Cmolas na lata 2025-2036 

Przewodniczący rady złożył wniosek o przyjęcie pod obrady projektu z 

autopoprawkami zgłoszonymi przez Skarbnik Gminy. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: Wniosek przewodniczącego rady o poddanie pod 

obrady projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej z autopoprawką 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13): Sylwester Czajkowski, Ewelina Nowicka, Krzysztof Czachor, Andrzej Gul, 

Katarzyna Jędrzejowska, Teresa Krzysztofińska, Krzysztof Książek, Krzysztof 

Łagoda, Stanisław Siębor, Michał Szczepanek, Anna Tworz, Andrzej Zagroba, 

Waldemar Zieliński 

NIEOBECNI (2): Piotr Maciąg, Magdalena Szpyt 

 

Następnie przewodniczący poprosił Skarbnik Gminy p. Krystynę Róg  

o przedstawienie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Cmolas na lata 

2025-2036 z autopoprawkami. 

Wobec braku chętnych do dyskusji przewodniczący zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Cmolas na lata 2025-2036 (projekt Nr 1) 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12): Sylwester Czajkowski, Ewelina Nowicka, Krzysztof Czachor, Andrzej Gul, 

Katarzyna Jędrzejowska, Teresa Krzysztofińska, Krzysztof Książek, Krzysztof 

Łagoda, Stanisław Siębor, Michał Szczepanek, Anna Tworz, Andrzej Zagroba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Waldemar Zieliński 

NIEOBECNI (2): Piotr Maciąg, Magdalena Szpyt 

Przewodniczący ogłosił, że Rada podjęła uchwałę, która otrzymuje kolejny 

numer Uchwała nr VIII/63/2024. 
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Ad. 4. Uchwalenie budżetu gminy Cmolas na rok 2025: 

 

a) przedstawienie projektu uchwały budżetowej 

Przewodniczący rady złożył wniosek o przyjęcie pod obrady projektu 

z autopoprawkami zgłoszonymi przez Skarbnik Gminy. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: Wniosek Przewodniczącego Rady o poddanie pod 

obrady projektu budżetu na rok 2025 z autopoprawką 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13): Sylwester Czajkowski, Ewelina Nowicka, Krzysztof Czachor, Andrzej Gul, 

Katarzyna Jędrzejowska, Teresa Krzysztofińska, Krzysztof Książek, Krzysztof 

Łagoda, Stanisław Siębor, Michał Szczepanek, Anna Tworz, Andrzej Zagroba, 

Waldemar Zieliński 

NIEOBECNI (2): Piotr Maciąg, Magdalena Szpyt 

Projekt uchwały budżetowej z autopoprawką przedstawiła Skarbnik Gminy Krystyna 

Róg. 

 

b) odczytanie opinii Komisji Rozwoju Gospodarczego. Opinię komisji Rozwoju 

Gospodarczego w sprawie projektu budżetu przedstawiła Przewodnicząca komisji 

Teresa Krzysztofińska. Opinia stanowi załącznik do protokołu. 

 

c) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej.  

Pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej do projektu uchwały budżetowej 

przedstawiła Skarbnik Gminy Krystyna Róg. Opinia stanowi załącznik do protokołu. 

 

d) dyskusja nad projektem budżetu, ewentualnie nad wniesionymi poprawkami 

W dyskusji wzięli udział: 

-Radny Waldemar Zieliński oświadczył, że w związku z tym, że w Trzęsówce nie ma 

zaplanowanych inwestycji na rok 2025 to będzie głosował przeciw  

- Michał Szczepanek – pytał z czego wynika różnica w deficycie. A w autopoprawce 

deficyt wynosi 4,9 mln zł z 3,90 mln zł. W WPF zadłużenie gminy na koniec roku 

będzie wynosić ponad 11 milionów. Radny pytał, czy Pani Wójt ma jakiś tam plan, jak 

ten dług spłacać, żeby coraz bardziej nie zadłużać gminy? 

-Skarbnik Gminy Krystyna Róg wyjaśniała, że deficyt w wyniku wprowadzonych 

zmian się zwiększa, jednak wprowadzone kwoty pozwalają osiągnąć takie 

wskaźniki, że deficyt jest bezpieczny. Źródła finansowania deficytu- to jest tylko 

plan, że będą brane kredyty i pożyczki, gdyż tak do końca jeszcze nie wiemy, na 

jakim etapie, jeśli chodzi o dochody i wydatki będą się realizowały poszczególne 

zadania. Niektóre prawdopodobnie trzeba będzie wprowadzić nowe, niektóre trzeba 

będzie przesunąć i rozłożyć na kolejne lata właśnie po to, żeby nie osiągnąć tego 

deficytu, który planujemy. Jeśli chodzi o zadłużenie w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej, ono obrazuje rzeczywiście 11 milionów. Wynika to stąd, że wszystkie 

dane w Wieloletniej Prognozie Finansowej wprowadzamy po planach po trzecim 

kwartale roku 2024. I tam są wprowadzone plany zaciągniętych kredytów, które nie 

zostały zrealizowane. I dlatego takie najbardziej adekwatne wykonanie tego długu 

będzie po porządzonych przez nas sprawozdaniach rocznych, które się przedkłada 
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do końca lutego, i tam zadłużenie będzie się kształtować około 2,3 mln na koniec 

roku.   

 -Wójt Gminy Cmolas Bernadetta Wolak-Posłuszny odpowiadając Radnemu 

Waldemarowi Zielińskiemu zwróciła uwagę, że w przyszłorocznym budżecie są  

inwestycje, które są inwestycjami w skali całej gminy i będą z nich  korzystali 

także mieszkańcy Trzęsówki: Otwarcie klubu Malucha, rozbudowa  oczyszczalni 

ścieków, dotację na budowę przydomowych oczyszczalni na terenie gminy 

Cmolas. Ponadto w przyszłorocznym budżecie jest też budowa ścieżki pieszo-

rowerowej w odcinku Trzęsówka Kłodziny. To też są pieniądze, które będą 

zainwestowane w Trzęsówce. Staraliśmy się budżet przygotować w taki sposób, 

żeby przyszłorocznym budżecie zrealizować inwestycje, które są inwestycjami dla 

całej gminy Cmolas, dla wszystkich mieszkańców. Trzęsówka w aktualnym roku 

budżetowym, czyli w 2024 roku, miała inwestycje wartości 5 milionów 120 

tysięcy. To są wszystko inwestycje na drogi w Trzęsówce. I bardzo dobrze, że te 

inwestycje wydarzyły się, że te inwestycje zostały zrealizowane.  Jakość i 

standard dróg w Trzęsówce został podniesiony i dążymy do tego, żeby w każdej 

miejscowości i w każdym sołectwie naszej gminy ten standard był na takim 

samym poziomie. 

- Radny Waldemar Zieliński (Ad Vocem) potwierdził, że w ubiegłym roku Trzęsówka 

miała duże inwestycje, podkreślił jednak, że to jest zasługa poprzedniego Wójta i 

poprzedniej Rady. Radny dodał, że ścieżka rowerowa jest w sołectwie Kłodziny a to 

całkiem oddzielne sołectwa.  

 

e) podjęcie uchwały w sprawie budżetu gminy Cmolas na 2025 r. 

Po wyczerpaniu chętnych do dyskusji przewodniczący zarządził głosowanie 

 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie budżetu Gminy Cmolas na 2025 

r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11): Sylwester Czajkowski, Ewelina Nowicka, Krzysztof Czachor, Andrzej Gul, 

Katarzyna Jędrzejowska, Teresa Krzysztofińska, Krzysztof Książek, Krzysztof 

Łagoda, Stanisław Siębor, Anna Tworz, Andrzej Zagroba 

PRZECIW (1): Waldemar Zieliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Michał Szczepanek 

NIEOBECNI (2): Piotr Maciąg, Magdalena Szpyt 

Przewodniczący ogłosił, że Rada podjęła uchwałę, która otrzymuje kolejny 

numer Uchwała nr VIII/64/2024 

 

Ad. 5. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 

 

a) w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy 

Cmolas na lata 2024–2030, 

Projekt przedstawiła Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego Elżbieta Wyparło. 

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Cmolas na lata 2024–2030 (projekt Nr 3), 

Wyniki głosowania 
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ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13): Sylwester Czajkowski, Ewelina Nowicka, Krzysztof Czachor, Andrzej Gul, 

Katarzyna Jędrzejowska, Teresa Krzysztofińska, Krzysztof Książek, Krzysztof 

Łagoda, Stanisław Siębor, Michał Szczepanek, Anna Tworz, Andrzej Zagroba, 

Waldemar Zieliński 

NIEOBECNI (2): Piotr Maciąg, Magdalena Szpyt 

Przewodniczący ogłosił, że Rada jednogłośnie podjęła uchwałę, która otrzymuje 

kolejny numer Uchwała nr VIII/65/2024. 

 

b) w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Cmolas na lata 2024-

2035.Projekt przedstawiła Skarbnik Gminy Krystyna Róg  

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Cmolas na lata 2024-2035 (projekt Nr 4), 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13): Sylwester Czajkowski, Ewelina Nowicka, Krzysztof Czachor, Andrzej Gul, 

Katarzyna Jędrzejowska, Teresa Krzysztofińska, Krzysztof Książek, Krzysztof 

Łagoda, Stanisław Siębor, Michał Szczepanek, Anna Tworz, Andrzej Zagroba, 

Waldemar Zieliński 

NIEOBECNI (2): Piotr Maciąg, Magdalena Szpyt 

Przewodniczący ogłosił, że Rada jednogłośnie podjęła uchwałę, która otrzymuje 

kolejny numer Uchwała nr VIII/66/2024 

 

c) w sprawie wprowadzenia zmian budżetu gminy Cmolas na 2024 r. Projekt przedstawiła 

Skarbnik Gminy Krystyna Róg. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Radny Waldemar Zieliński pytał o zmniejszenie na kwotę 44 760 zł z Funduszu 

Ochrony Gruntów Rolnych.  

-Skarbnik Krystyna Róg wyjaśniała, że wstępnie w budżecie było zaplanowane 

110 tysięcy. Gmina otrzymała mniejszą dotację, gdyż mniejszą kwotę również 

wydano po stronie wydatków na remont tej drogi. Stąd zmniejszenie. 

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie wprowadzenia zmian budżetu 

gminy Cmolas na 2024r. (projekt nr 5) 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13): Sylwester Czajkowski, Ewelina Nowicka, Krzysztof Czachor, Andrzej Gul, 

Katarzyna Jędrzejowska, Teresa Krzysztofińska, Krzysztof Książek, Krzysztof 

Łagoda, Stanisław Siębor, Michał Szczepanek, Anna Tworz, Andrzej Zagroba, 

Waldemar Zieliński 

NIEOBECNI (2): Piotr Maciąg, Magdalena Szpyt 

Przewodniczący ogłosił, że Rada jednogłośnie podjęła uchwałę, która otrzymuje 

kolejny numer Uchwała nr VIII/67/2024 

 

d) w sprawie zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego sfinansowania w 2025 r. 

opracowania projektowego  



6 

 

Projekt przedstawiła Skarbnik Gminy Krystyna Róg. 

W dyskusji wzięli udział: 

-Radny Waldemar Zieliński pytał, dlaczego Szkoła w Trzęsówce jest nieujęta w tym 

projekcie. 

 - Wójt Gminy Cmolas Bernadetta Wolak-Posłuszny wyjaśniała, że w szkole w 

Trzęsówce inwestycja w dużej mierze związana była z wymianą instalacji elektrycznej 

i nie wpisywała się w nabór, gdzie głównym kryterium była termomodernizacja. 

Gmina poszukuje środków na tą inwestycje.   

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Przewodniczący zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania 

dotyczącego sfinansowania w 2025 r. opracowania projektowego (projekt nr 6).  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13): Sylwester Czajkowski, Ewelina Nowicka, Krzysztof Czachor, Andrzej Gul, 

Katarzyna Jędrzejowska, Teresa Krzysztofińska, Krzysztof Książek, Krzysztof 

Łagoda, Stanisław Siębor, Michał Szczepanek, Anna Tworz, Andrzej Zagroba, 

Waldemar Zieliński 

NIEOBECNI (2): Piotr Maciąg, Magdalena Szpyt 

Przewodniczący ogłosił, że Rada jednogłośnie podjęła uchwałę, która otrzymuje 

kolejny numer Uchwała nr VIII/68/2024 

 

Ad. 6. Wnioski do Rady i informacje. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Przewodniczący Andrzej Zagroba prosił przewodniczących komisji o zaplanowanie 

posiedzeń w celu przygotowania sprawozdań i planów pracy poszczególnych komisji na rok 

2025. 

- Radny Michał Szczepanek pytał jakie firmy dbają o zimowe utrzymanie dróg w gminie, kto 

z ramienia urzędu jest odpowiedzialny za sprawy w tym zakresie, czy też nadzorowanie oraz 

do kogo i w jaki sposób mieszkańcy mają zgłaszać potrzebę odśnieżania dróg po godzinach 

pracy Urzędu Gminy. Radny pytał także o ostateczny termin zakończenia wymiany lamp 

ulicznych w gminie. 

-Wójt Gminy Bernadetta Wolak-Posłuszny wyjaśniała „w temacie utrzymania dróg”: 

- kto nadzoruje? -pan Wiesław Jadach. 

- Do kogo zgłaszać potrzeby odśnieżania po godzinach pracy urzędu? -Generalnie 

potrzeby zgłaszamy do urzędu gminy. Po godzinach pracy są osoby w gminie, które 

są do tego wyznaczone, są w kontakcie z firmami, które odśnieżają. I na bieżąco 

reagujemy. Już pierwsze wyjazdy były i reagowaliśmy na śliskość.  

- firmy odśnieżające -w wyniku zapytania ofertowego nie wybraliśmy żadnej z tych 

ofert, ponieważ nie wpisywały się one w zasady i w wybór. W oparciu o te oferty był 

wybór z wolnej ręki. Zachodnia strona Cmolasu od DK 9 i Trzęsówka jest 

odśnieżana przez firmę Fasada.  Druga strona Cmolas, plus Poręby Dymarskiej jest 

odśnieżana przez firmę MK System Michał Kopeć. Wszyscy Sołtysi zostali 

poinformowani na spotkaniu Sołtysów, potwierdzają realizację odśnieżania.  

- odnośnie do wymiany lamp-ten temat jest w trakcie, nie ma rozpisanego jakiegoś 

konkretnego terminu.  

- Krzysztof Czachor nawiązał do tematu lamp oświetleniowych. Mówił, że nadal nie święcą 

lampy których usterkę zgłaszał pod koniec listopada. Nie bardzo rozumiem to, że tak długo 
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oczekujemy, na naprawę lamp. Jakie wykonawca ma zobowiązania od momentu ogłoszenia? 

W jakim czasie ma usunąć lusterkę?  

-Wójt Gminy wyjaśniała, że nie zna szczegółów i ciężko jej się odnieść do sprawy. Ale 

zaprasza albo do pana Wiesława Jadacha, który odpowiada za oświetlenie, bądź też 

można złożyć oficjalne pismo. Otrzyma Pan odpowiedź w temacie i szczegółów 

dotyczących zapytania, postępowania przetargowego i terminów reakcji na zgłoszenia 

reklamacyjne. 

  

Ad. 7. Zamkniecie sesji.  

Po zrealizowaniu wszystkich punktów przewodniczący obrad podziękował wszystkim za 

obecność i zamknął sesję słowami „Zamykam ósmą sesję Rady Gminy Cmolas IX kadencji”. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 Protokołowała: Anna Gul-Halat – referent. 

Przewodniczący Rady 

Andrzej Zagroba 

 

  


